

FIG. II. Is about an inch and a half long.

The *Head* and *Thorax* are brown orange, the former being furnished with two jaws; the three little eyes are very distinct.—The *Antennæ* are composed of sixteen articulations, and are the length of the thorax, which does not appear separated from the abdomen, as in the preceding species.—The *Eyes* are narrow and oblong.—The *Abdomen* is black, and fringed with yellow; being as broad and thick at the extremity as the middle.—The *Wings* are dark brown (almost black) and narrow, but not folded. From the under-part of the abdomen, near the middle, issues a tube that covers, like a groove, a rough ferrated bristle, being the instrument through which the creature ejects its eggs.—All the *Legs* are brown orange, having at each of the shin-joints a strong spine, that assists the animal in its passage.

It came from New York, and is in the possession of Dr. Fothergill.

I have not seen it any where described.

FIG. III. Is about three-fourths of an inch long.

The *Antennæ* are small, thread-like, and about the length of the thorax.—The *Head* is very large, flattish, but rounding at top, and of a dirty black. The *Eyes* are small, round, and placed at the back part of the head.—The *Thorax* is small and brown.—The *Abdomen* the same colour, and in size less than the head, with a small erected scale, placed between it and the thorax.—All the *Legs* are of a red brown; having a long spine placed at the bearer joints of the four hinder ones, which assist the creature and facilitate its passage.

I received it from Sierra Leon in Africa.

Vide Linn. Syst. p. 962, No. 2. Form. Barbara, which I judge to be the same as this.

FIG. IV. Expands full two inches.

The *Head* is dark mazarine blue, and small.—The *Eyes* black.—The *Antennæ* the same.—The *Thorax* is cream colour, with two large blue spots upon it; each of its sides being armed with a strong blue spine.—The *Escutcheon* is triangular, and dark blue, the extremity cream-colour.—The *Abdomen* is red, with black streaks crossing the verge of it.—The *Wing-Cases* are blue half way, the other half opaque and brown.—The *Wings*, membranaceous and brown.—The *Feak*, black. All the under-part of the insect is red (except the extremities of the *Legs*, which are black) having four triangular black spots, running down the middle, and some others placed on the sides.

It was brought from Jamaica, and is in the possession of Dr. Fothergill.

I have not met with it in any author.

FIG. II. Longueur environ un pouce et demi.

La *Tête* et le *Corcelet* sont brun orange, la première étant fournie de deux machoires; les trois petits yeux sont fort distincts.—Les *Antennes* sont composées de seize articulations, et de la longueur du corcelet, qui ne paroît pas être séparé de l'abdomen, comme dans l'espèce précédente.—Les *Yeux* sont étroits et oblongs.—L'*Abdomen* est noir, et entouré des anneaux jaunes; étant aussi large et gros à l'extrémité qu'au milieu.—Les *Ailes* sont brunes foncées (presque noires) et étroites, mais point pliées. Dès la partie inférieure de l'abdomen, près du milieu, un tube sorte qui couvre, comme une rainure, une soie aspre et dentelée, étant l'instrument par lequel l'insecte pond ses œufs.—Tous les *Pieds* sont brun orange, ayant à chaque jointure des jambes une épine forte, qui aide l'insecte dans son passage.

Il fut apporté de la Nouvelle York, et se trouve dans la collection du Dr. Fothergill.

Je ne le trouve aucunement décrit.

FIG. III. Environ trois quarts d'un pouce en longueur.

Les *Antennes* sont petites, en filet, et environ la longueur du corcelet.—La *Tête* est fort grande, plate, mais arrondie au haut, et d'une couleur noire sale.—Les *Yeux* petits, ronds, et placés sur le derrière de la tête.—Le *Corcelet* est petit et brun. L'*Abdomen* est aussi brun, et plus petit que la tête, avec une petite écaille érigée, placée entre lui et le corcelet.—Tous les *Pieds* sont rouge bruns; ayant une épine longue placée aux jointures des tarses des quatre pieds postérieurs, qui aident l'insecte et rend facile son passage.

Je l'ai reçu de Sierra Leon en Afrique.

Voyez Linn. Syst. p. 962, No. 2. Formica Barbara, que je juge être cette espèce.

FIG. IV. Deploye ses ailes amplement deux pouces.

La *Tête* est de couleur bleuë mazarine foncée, et petite.—Les *Yeux* noirs, comme aussi les *Antennes*.—Le *Corcelet* est couleur de crème, avec deux grandes taches bleuës, chacun de ses côtés étant fourni d'une épine bleuë et forte.—L'*Ecuffon* est triangulaire et bleuë obscur, l'extrémité couleur de crème.—L'*Abdomen* est rouge, avec des raies noires qui le traversent.—Les *Etuis* sont moitié bleuës, et l'autre moitié bruns et opaques.—Les *Ailes* membraneuses et brunes.—La *Trompe* est noire. Tout le dessous de l'insecte est rouge (excepté les extrémités des pieds, qui sont noirs) ayant quatre taches noires triangulaires, courant au milieu, et quelques autres placées sur les côtés.

Il fut apporté de la Jamaïque, et se trouve dans la collection du Dr. Fothergill.

Je ne le trouve dans aucun auteur.